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BESTUUR CDA afdeling Coevorden 
 
Voorzitter a.i:    R. Wilting 
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Van de Vice-Voorzitter  
Door Helma Morskieft 

 

“Vrede is ver, verder dan nooit”. De eerste regel uit het lied 
“Alles wat ademt” van Rob de Nijs flitst door mijn hoofd bij het 
zien van de vreselijke beelden uit Israël en de Gazastrook.  
Het nieuws wordt gedomineerd door deze oorlog die al tientallen 
jaren zoveel slachtoffers heeft gekend aan beide zijden. Tijdens de 
herfstvakantie zou ik samen met mijn zusje meegaan op  
pelgrimstocht naar Israël. Ik keek er naar uit om dit bijzondere land 
met de heilige plekken te gaan bezoeken. Toen de oorlog losbarstte 
voelden we al snel aan dat dit geen kwestie was van een paar dagen 
en dat de reis niet door zou gaan. Heel erg jammer maar een  
luxeprobleem in vergelijking met het leed van de mensen die daar 
wonen. Het maakte wel dat ik me meer en meer ging verdiepen in 
de oorlog en ook in de geschiedenis en de achtergrond van dit 
conflict. Hoe meer ik lees, hoor en zie, hoe complexer het wordt. 
Hier spelen zoveel factoren mee dat het niet meer simpel zwart-wit 
is uit te leggen en te duiden. Ik merk dat ik voorzichtig ben als dit 
onderwerp ter sprake komt. Er zijn vele (soms zeer uitgesproken) 
meningen en nuancering is meer dan ooit op zijn plaats. 

Dat geldt niet alleen voor deze oorlog, dat kunnen we rustig wat 
breder trekken. De Tweede Kamer heeft nu reces om op campagne 
te gaan voor de verkiezingen op 22 november. Verkiezingen die 
 – naar het zich nu laat aanzien – een verschuiving teweegbrengen. 
Vele bekende gezichten vertrekken en er zullen nieuwe mensen 
 als volksvertegenwoordiger gekozen worden. Er komt sowieso een 
nieuwe Minister-President en de politieke verhoudingen zullen  
veranderen. Voor het CDA zijn dit spannende verkiezingen, daar 
hoeven we niet omheen te draaien. De voorspellingen zijn niet heel 
gunstig en in het ergste geval wordt het CDA van de kaart geveegd, 
zoals ik ergens las. We zitten politiek gezien op een keerpunt en dat 
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dwingt ons tot bezinning richting de toekomst. Met Henri Bontenbal 
denk ik dat er hele goede kandidaat is gekozen die over de juiste 
eigenschappen beschikt om deze weg in te slaan. Hij is eerlijk in wat 
er niet goed is gegaan in het verleden en dat benoemt hij ook. 
Daarnaast heeft hij een open, uitnodigende en authentieke visie op 
het CDA gedachtengoed. Het feit dat het CDA voor het eerst echt in 
een underdog positie zit maakt dat er weinig te verliezen valt. 
Meer dan ooit zal het CDA haar eigen verhaal en eigen standpunten 
moeten uitdragen en voorleven. 

Terwijl ik dit stukje schrijf is de campagne net begonnen.  
Links en rechts zijn er al debatten en er wordt flink campagne 
gevoerd. Heel voorzichtig lijkt het erop dat er minder op de man 
of vrouw wordt gespeeld en meer op de inhoud. Een ontwikkeling 
die zich hopelijk doorzet en die het politieke klimaat alleen maar 
ten goede komt. En hopelijk is dit het begin van het herstel in het  
vertrouwen in de politiek en de overheid. We hebben nog een  
lange weg te gaan. 

Aan de oorlog in Israël en de Gazastrook kunnen wij heel weinig 
veranderen. Maar waar we wel invloed op hebben is de manier 
waarop we als mensen met elkaar omgaan. Dat geldt voor de  
politiek maar dat geldt minstens ook voor hoe wij als mensen met 
elkaar omgaan in onze eigen omgeving. Of dat nu in ons gezin is, 
onze buurt of de sportvereniging. Ook dáár is respect en nuancering 
op zijn plek. Zo kunnen we elkaar met een open hand en hart  
vreedzaam ontmoeten. Ik begon met de eerste regel uit het lied 
van Rob de Nijs en ik eindig met de laatste regel: 
“Laat alles wat ademt in vrede bestaan”. 

Helma Morskieft 
Vicevoorzitter  
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Bij deze uitgave: 
 
Voor u ligt de nieuwe uitgave van het contactblad  
CDA-Coevorden. In deze editie krijgen we een kijkje in de keuken 
van de verschillende bestuurlijke-afdelingen. Wij willen Eline Vedder 
bedanken voor haar bijdrage over de Tweede Kamerverkiezingen. 
Verder komen er bestuursleden van de Fractie, Provincie Staten  
en Waterschap aan het bod. Ook kunt u het verslag van de  
Algemene Ledenvergadering van de afgelopen periode teruglezen. 
Wij wensen u veel leesplezier toe. 

 
De redactie. 
 
Redactie ledencontactblad 
Hanneke ter Veld   
Anssenstraat 22    
7841 EB Sleen 
Telefoon 0591-367795 
E-mail: hjterveld@hotmail.com 

Helma Morskieft   
Hoofdstraat 126    
7755 NN Dalerveen 
Telefoon 0524-291542 
E-mail: info@deknoef.nl 
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Van de Bestuurstafel  
Door Tineke Kiers 

Bijna iedere zondagmiddag, en dat al  
sinds wij in Gees zijn komen wonen (1985),  
gaan mijn man en ik wandelen in het  
Geeserbos. Door de jaren heen hebben wij 
daar veel veranderingen gezien. Het verveelt 
nooit, ook al kennen wij het bos op ons 
duimpje. 

Wat opvalt is dat er dit jaar rijkelijk veel, zowel wilde als tamme, 
kastanjes onder de bomen liggen, maar bijna niemand die ze nog 
raapt. Waarschijnlijk was het een ideale zomer voor de kastanjes, 
maar een mindere voor de aardappelen, die met moeite nog van 
de natte akkers zijn te halen. Overigens geen reden om dit dan  
maar vóór 1 oktober te doen, zo ze in Den Haag hebben bedacht. 

Het dagelijks bestuur heeft zich sinds april van dit jaar weer  
behoorlijk beziggehouden met de perikelen binnen het CDA,  
die voornamelijk veroorzaakt werden door het landsbestuur.  
Hoe goed wij het in onze gemeente ook doen, wij blijven  
afhankelijk van de besluiten die op landelijk niveau worden  
genomen. Dat is weleens frustrerend. 

Deze perikelen hebben ertoe geleid, dat wij nu weer volop bezig 
zijn met de voorbereidingen voor de Tweede Kamerverkiezingen  
te houden op 22 november 2023. Wij hebben daarvoor een extra 
ledenbijeenkomst gehad op 13 september 2023 in Sleen samen 
met de CDA-afdeling Emmen. Een verslag van deze vergadering  
treft u verder op aan in dit contactblad. 

Op 11 december 2023 wordt er opnieuw een Algemene 
Ledenvergadering gehouden. 
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Dit is onze reguliere najaar-ledenvergadering, waarin de gang van 
zaken binnen onze eigen afdeling worden besproken. Daar zullen, 
zowel de wethouder als de fractievoorzitter van onze Raadsfractie, 
u bijpraten over de gemeentelijke politiek en Gertjan Zuur vanuit  
de Provinciale politiek. Eveneens zullen wij dan afscheid nemen  
van onze voorzitter Ruud Wilting. Hij is namelijk toegetreden tot  
het waterschapsbestuur van het Waterschap Vechtstromen. Zijn  
beoogd opvolger Cees van de Lans hopen wij, met uw goedvinden, 
te kunnen benoemen als bestuurslid en als nieuwe voorzitter. 
Hij stelt zich alvast voor in dit contactblad. De agenda voor deze 
vergadering treft u eveneens aan in dit contactblad. Uiteraard  
zullen wij u deze ± 14 dagen voor de vergadering nogmaals per 
email doen toekomen. 

Aangezien wij in maart 2024 weer naar de stembus kunnen om  
het Europees Parlement te kiezen, moeten wij wederom een  
algemene ledenvergadering uitschrijven in de periode tussen  
19 december 2023 en 12 januari 2024. Twee ledenvergaderingen  
in korte tijd vinden wij wel wat veel. Maar de kandidatenlijst en het 
verkiezingsprogramma voor de Europese Verkiezingen worden pas 
op 19 december 2023 naar alle leden verzonden. Dat is dus na onze 
ALV van 11 december 2023. Wij zullen u daarom vragen ons  
mandaat te verlenen de kandidatenlijst en verkiezingsprogramma 
te mogen vaststellen. 

Wij hopen dat u hiermee akkoord kunt gaan. Kortom, het laatste 
kwartaal van het jaar staat nog volop in het teken van verkiezingen. 

Wij hopen op een goede opkomst op 22 november 2023 bij de 
stemming en op 11 december bij onze vergadering. Wij hopen  
dat wij u dan een goede verkiezingsuitslag van de Tweede  
Kamerverkiezingen kunnen presenteren. 

Namens het CDA-bestuur van Coevorden. 
Tineke Kiers, secretaris 



 9 

Even voorstellen 
Door Cees van der Lans                                          

Door het bestuur ben ik gevraagd of ik kandidaat voorzitter  
wil zijn ter opvolging van Ruud Wilting. Mijn naam is Cees van der 
Lans, 67 jaar en inmiddels 41 jaar getrouwd met Anneke, en wij  
wonen sinds 1 maart 2022 in Zweeloo (op de hoofdstraat 5). Wij  
zijn afkomstig uit Almere, waar wij 26 jaar hebben gewoond.  
We hebben 2 dochters, beide wonen en werken in het westen. 

Als vrijwilliger ben ik actief als technisch gedelegeerde  
inlineskaten bij de Special Olympics Nederland.  
Een organisatie welke zich bezig houdt met het bevorderen 
en laten sporten van mensen met een verstandelijke beperking.  
De olympische spelen op wereldwijd niveau voor deze doelgroep. 
Daarnaast heb ik als hobby modeltreinen en ga binnenkort (winter 
activiteit) weer een modelbaan bouwen op onze zolder. 

Ik heb 47 jaar in de techniek gewerkt als technisch ingenieur (ing.), 
inkoper en later als inkoopproject manager voor grote  
projecten. (vliegtuigbouw, scheepsbouw , machinebouw etc.) 

In Almere was ik actief lid van het CDA, eerst als fractie  
secretaris (8 jaar) en later als algemeen bestuurslid,  
penningmeester en deeltijd voorzitter. Door mijn werkzaamheden 
was een voltijd functie als voorzitter voor mij niet haalbaar, maar 
samen met partijgenoot Wim Faber hadden we de taken in Almere 
verdeeld. Wim was al met pensioen en deed alle politiek  
gerelateerde zaken, en ik deed alle partij bestuurlijke zaken. 

Inmiddels sinds 1 mei van dit jaar ben ook ik toegetreden  
tot de groep van gepensioneerden, en kan dus mijn volledige  
aandacht aan de partij schenken op de momenten dat dit 
gevraagd wordt. 

Met vriendelijke groet, Cees van der Lans 
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Tweede Kamerverkiezingen 
Door Eline Vedder                                           
         
‘In de echte wereld zitten echte mensen, met 
hele echte zorgen en problemen. Te vaak zien 
deze mensen een politiek die te veel met  
zichzelf bezig is. Voor deze mensen die zich  
vergeten, niet gezien voelen, ga ik met hart  
en ziel de Kamer in.’ Dat zei ik toen ik in april de 
vraag kreeg of ik Kamerlid wilde worden na het  
vertrek van Agnes Mulder en Jaco Geurts. Een stem geven  
aan de mensen in het Noorden, de mensen uit de regio’s  
en zeker de mensen in Drenthe is wat mij drijft als  
volksvertegenwoordiger. Ook al ben ik daardoor minder  
op het platteland van Ruinerwold dan me lief is. 

Het debat over het drama dat zich door de gaswinning in  
Groningen en het noorden van Drenthe afspeelt, was mijn  
vuurdoop. Ondanks het aanbod van anderen om dat debat 
te voeren, deed ik dat graag. Na het onrecht dat die inwoners 
is aangedaan, vond ik dat ik tijdens dat debat voor de mensen 
van mijn regio moest gaan staan. De eerste stap om recht te 
doen aan de mensen is een einde aan de gaswinning.  
Het is daarom een opluchting dat de boorlocaties op 1 oktober 
zijn gesloten. Het schadeherstel en de versterkingsoperatie  
moeten koste wat het kost en zolang het nodig is doorgaan. 
Daarom leggen we dat vast in een wet. 

In Drenthe kom ik thuis. Tussen mijn koeien en op ons  
platteland. Hier is noaberschap geen campagnewoord,  
maar zien mensen elke dag opnieuw naar elkaar om.  
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Die gemeenschapszin vraagt om een vitaal platteland.  
Een platteland waar zorg bereikbaar is, kinderen dichtbij huis 
naar school kunnen en mensen met plezier wonen en werken. 
Te lang heeft Den Haag gedacht dat alle regio’s profiteren van 
investeringen in het centrum. We wisten al dat het niet klopte, 
maar nu geeft zelfs de premier het toe. Er moet minder vanuit  
modellen en het centrum worden gedacht en meer worden 
geïnvesteerd in de brede welvaart van heel Nederland.  
In een fatsoenlijk land telt elke regio. 

De komende vier jaar wil ik hiermee doorgaan.  
Als stem voor onze regio en voor een vitaal platteland.  
Dat doe ik in Den Haag, maar dat kan ik niet zonder jullie.  
Voor jullie knokken en jullie stem zijn, begint met luisteren  
en zien. Tijdens de campagne en na 22 november ga ik daarom 
zo veel mogelijk de samenleving in.  
Hebben jullie ideeën, loop je zelf tegen de overheid aan of zie 
je het ergens in de samenleving misgaan, neem dan contact op  
zodat ik jullie recht kan doen. 
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Nieuws vanuit de fractie 
Door Fractievoorzitter Sandra Katerberg. 

Met de fractie zijn we op het moment druk met het  
voorbereiden van het bespreken van de begroting van 2024. 
Deze bespreking vindt op twee avonden plaats. De eerste 
avond begint met een pitch van drie minuten van iedere partij. 
Een moment om kort en bondig te laten weten waar wij ons 
als fractie van CDA-Coevorden voor in willen zetten.  
 
Na een schorsing volgt dan de eerste termijn waarin we 
o.a. onze moties in zullen dienen. Na de inbreng van de  
wethouders en burgemeester als portefeuillehouders  
komt er een einde aan de eerste avond.  
In aanloop naar de tweede avond hebben we dan tijd om  
te bespreken wat we van de inbreng en moties van de andere 
partijen vinden, als partijen onderling contact te hebben en 
onze inbreng in tweede termijn voor te bereiden. 

Wij gaan als fractie door met de onderwerpen waar we bij de 
Kaderbrief ook op in hebben gezet. Wat daar vooral onder ligt, 
is dat we vinden dat plannen die gemaakt zijn gewoon 
uitgevoerd moeten worden. En dat er goed gecommuniceerd 
moet worden met inwoners. Dat blijft een grote uitdaging voor 
de gemeentelijke organisatie. Wij blijven dat benadrukken. 
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Bij de begroting zullen we twee moties indienen.  
Eén gaat over de mogelijkheid om meer huizen toe te  
kunnen wijzen aan lokale inwoners. Daarbij gaat het om  
sociale huurwoningen en nieuwbouwhuizen. De andere  
gaat om het circulair inzetten van herbruikbare materialen 
bij de plannen rondom de gemeentewerven. 

Tijdens de ALV van CDA-Coevorden op maandagavond 
11 december zal ik verder toelichten waar we ons als  
fractie mee bezig houden. Van harte welkom!  

 
Met een vriendelijke groet,  
 
Sandra Katerberg 
Fractievoorzitter CDA Coevorden 
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Provinciale Staten  
Door Gertjan Zuur 

Toch weer in de Provinciale Staten beland! 

De vorige keer schreef ik onder de titel 
‘Terugblik Provinciale Statenverkiezingen’ 
over de uitslag van die verkiezingen en  
de gevolgen voor de (oude) provinciale 
fractie. Ik meldde toen dat, naast Siemen 
Vegter en Ceciel Mentink, ook ik afscheid 
had genomen, als gevolg van de toch wel teleurstellende  
verkiezingsuitslag. We zaten toen 
net in de fase van de verkenning voor de vorming  
van een nieuw college. Maar inmiddels is er, zoals  
u wellicht weet, op 12 juli een nieuw college geïnstalleerd,  
met als deelnemende partijen (natuurlijk) BBB, VVD, PvdA én 
het CDA. Onze kandidaat Henk Jumelet, ook in de vorige 
bestuursperiode gedeputeerde, kon zo zijn functie behouden, 
als enige, vanuit het vorige college. Dat is mooi, want als  
coalitiepartner/partij heb ik de overtuiging dat je meer van je 
verkiezingsprogramma kunt realiseren. Dit natuurlijk ook,  
omdat je een vinger in de pap hebt gehad bij het opstellen van 
het nieuwe bestuursprogramma voor de komende vier jaar.  
En daarin hebben we, als verbinder tussen de andere partijen 
die qua opvatting soms toch wat verder van elkaar afstaan, 
veel van wat we in ons programma hadden verwoord, 
opgenomen zien worden in dat programma. Daar zijn wij  
heel content mee. Ook onze gedeputeerde, die afscheid 
moest nemen van de dossiers Landbouw, Natuur en Stikstof, 
kan prima uit de voeten met zijn nieuwe portefeuilles,  
zoals Verkeer en vervoer, Klimaat en energie, Sport, Milieu, 
bodem en ondergrond en nog enkele andere onderwerpen. 
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Het is ook niet meer dan logisch dat BBB de drie  
eerdergenoemde portefeuilles heeft overgenomen van Henk. 

Tijdens de periode van onderhandelingen werd duidelijk 
dat de fractie van het CDA in de Tweede Kamer een beroep 
op kandidaat Eline Vedder ging doen om toe te treden tot  
het parlement in Den Haag. Na een korte periode van  
overdenking besloot Eline die uitdaging op te pakken.  
Dat resulteerde in een sneller dan verwachte toetreding van 
de nummer 4 van onze lijst, Sonja Hilgenga, tot de provinciale 
Statenfractie. En daarmee werd ondergetekende de eerste 
lijstopvolger. Toen vervolgens op 12 juli onze lijsttrekker  
Henk Jumelet weer werd geïnstalleerd als gedeputeerde, 
mocht ondergetekende de opnieuw vrijgevallen plek in  
de fractie innemen. Dat was, gezien de uitslag van de  
verkiezingen best een prettige verrassing. Inmiddels was ik 
al wel als commissielid (naast Erik-Jan Kreuze uit Hoogeveen) 
benoemd, maar het liefst speel je natuurlijk in de ‘eredivisie’, 
oftewel op het hoogste echelon. En de reacties van  
collega-statenleden waren ook zeer positief: ze waren blij met 
de ervaring die ik na 4 jaar statenlid weer met mij meebreng. 
Want het aantal statenleden zonder ervaring was deze keer 
wel erg groot. Enkelen hadden het over het weer moeten  
inleveren van de koninklijke onderscheiding, maar daar was 
natuurlijk (en gelukkig maar) geen sprake van. 

De vergadering op 12 juli, waarin het coalitieakkoord werd 
gepresenteerd, was ook direct de laatste voor het zomerreces. 
In september hebben we de draad weer opgepakt als  
Provinciale Staten. Inmiddels hebben we enkele commissie-  
en Statenvergaderingen achter de rug. Daarnaast is het 
inwerkprogramma voor nieuwe statenleden vervolgd, hebben 
we al diverse informatiebijeenkomsten gehad en proberen we 
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gehoor te geven aan de meest relevante uitnodigingen.  
Dat zijn er altijd heel veel, dus vaak is dat, naast je  
reguliere baan of werk soms wel schipperen. En dan  
merk je als fractie ook dat je het met minder mensen  
moet doen. Gelukkig hebben we een goede steun aan  
de fractiemedewerkers Karin Brouwer en Bert Peters.  

We hebben als Provinciale Staten met een werkbezoek aan 
Ameland op 13 en 14 september op een ontspannen wijze 
nader kennis met elkaar gemaakt. Er was een goed gevuld 
programma voorbereid, met tijd voor inspanning en ook  
ontspanning. Iedereen was ervan overtuigd dat zo’n  
tweedaagse het overleg en de samenwerking, ook tussen  
partijen, hoe verschillend van opvatting ook, zeker ten goede 
zal komen. En het is ook wel bijzonder dat je dan ziet dat er 
een flinke verjonging heeft plaatsgevonden in de staten,  
dat geeft soms een hele andere dynamiek. En met een  
nieuwe, zeer grote politieke partij zien we ook dat wat in  
de vorige periode ‘gebruikelijk’ was, dat nu niet meer zo  
vanzelfsprekend is. Nieuwe piketpaaltjes worden geslagen, 
niet alleen politiek, maar ook procesmatig. En dat is wennen, 
ook voor de zittende statenleden. Daarmee is het een  
boeiende periode, momenteel, in de staten en er omheen. 

Inmiddels zijn we druk bezig met de behandeling van de 
begroting 2024. Helaas kon daar het coalitieakkoord nog  
niet in worden vertaald. Dat komt aan de orde in december, 
wanneer de eerste begrotingswijziging 2024 op de agenda 
staat. De verwachting is dat daar een deel van de  
beleidsvoornemens van de nieuwe coalitie zal zijn  
opgenomen, waarna de rest volgt bij de voorjaarsnota 
in 2024 over 2025. Er staat ons de komende jaren veel te 
wachten vanwege de nieuwe Omgevingswet en -visie,  
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de verwachte herverdeling van het Provinciefonds,  
het zogenoemde Ravijnjaar 2026 (waarin de rijksbijdrage 
van gemeenten en provincies fors zal dalen), natuurlijk de  
stikstof- maar zeker ook de water- en klimaatproblematiek 
(moet resulteren in het Drents Programma Landelijk Gebied). 
En onze fractie zal daarbij, vanuit ons verkiezingsprogramma, 
een constructieve, positief kritische houding aannemen. 

Niet onvermeld mag blijven de CDA-ontmoetingsdag op 
9 september in het Provinciehuis. Met een opkomst van  
een kleine 100 CDA-leden konden we als Statenfractie het  
provinciehuis en de statenzaal laten zien. Verder konden 
we luisteren naar onze, toen net nieuwe lijsttrekker Henri  
Bontenbal, die vergezeld werd door de nummer 2 van de lijst, 
Eline Vedder. Ook gingen we in gesprek over de verschillende 
thema’s die de komende tijd op de provinciale agenda staan. 
De input wordt nog verwerkt en zullen we aandachtig 
meenemen bij onze nadere standpuntbepaling over die  
onderwerpen. Deze dag is zo goed bevallen, dat we  
voornemens zijn hier een jaarlijks terugkerend evenement 
van te maken, om zo met u, met jou, ook vanuit de provinciale 
staten in verbinding te zijn en te blijven. Maar schroom ook 
niet om tussentijds contact met ons, met mij, op te nemen als 
u, als je, hier aanleiding toe ziet. 

Hartelijke groet, 

Gertjan Zuur 
(opnieuw) Lid van de Provinciale Staten van Drenthe 
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Het Waterschap. 
Door Ruud Wilting 
 
Mij werd gevraagd, na mijn benoeming  
in het waterschapsbestuur, om hierover 
iets te schrijven. 

Zoals u allen weet wordt het algemeen  
bestuur ook verkozen. Net als de 
Gemeenteraad en Provinciale Staten. 
Er zijn echter enkele verschillen, het waterschap  
kent ook geborgde zetels nl 4. 

De 4 geborde zegels bestaan uit: Twee voor de landbouw 
en twee voor de natuurorganisaties. Deze leden worden  
niet verkozen maar voorgedragen door hun standsorganisaties. 
Dus 23 gekozen en 4 benoemde leden. 

Een tweede verschil is dat het waterschap monistisch is.  
Dit wil zeggen dat het dagelijks bestuur voortkomt uit het 
Algemeen Bestuur, men kan alleen Dagelijks Bestuur lid  
worden als men lid is van het Algemeen Bestuur. 

Bij gemeente en provincie is het een duaal systeem, dit wil  
zeggen dat wethouders, dus dagelijkse bestuurders, van buiten 
af kunnen worden aangetrokken. Wat bij het waterschap  
alleen mag bij hoge uitzondering en goedkeuring door de  
provincie. 

Tevens moet er 3 maanden na de verkiezing een nieuw  
Dagelijks Bestuur zijn want na 3 maanden loopt het  
mandaat van het zittende Dagelijks Bestuur af. 
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Het speelveld van het Waterschap is kleiner maar specifieker 
dan de veelheid van taken van de gemeenten. Ontstaan uit  
het beheersen van waterstromen, lees het afvoeren van water, 
zijn er veel taken op watergebied bij gekomen. Denk aan het 
aantal waterzuiveringsinstallaties in ons waterschapsgebied.  
Het vasthouden van water door aanpassing van de  
watergangen, de natuurlijke loop terugbrengen en het  
aanwijzen van retentiegebieden om bij hevige regenval het 
water te bergen. 

Dan als laatste is er de kader richtlijn water (KRW.),  
in deze richtlijn worden een veelheid aan maatregelen  
afgekondigd. Onder andere: Welke stoffen zitten er in het  
water. En hoe krijgen wij het water schoner (uitspoeling tegen 
gaan etc.). 

 

Al met al een boeiende materie. 

Ruud Wilting 
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Verslag van Algemene  
Ledenvergadering  
CDA Coevorden/CDA Emmen 
 
woensdag 13 september 2023 
Plaats:         Restaurant de Deel, Sleen 
                    
                       

 

 

Aanwezig afdeling Emmen: Herman Jansen,  Dirk van Dijken,  
Marcel Dillerop, Melvin Tuik, René Wittendorp, Casper v.d. Berg,  
Danny Smit, Anne-Marie Veldhuijzen van Zanten 

Aanwezig afdeling Coevorden: Ruud Wilting, Tineke Kiers,  
Gerard Weitkamp, Cees van der Lans, Piet Moons,  
Hanneke ter Veld, Greet de Vries, Maikel Groot, Jeroen Huizing, 
Henk Huizing, Eddy Heeling . 

Afgemeld afdeling Coevorden: Helma Morskieft, Jaap van der 
Linden, Gertjan Zuur, Sandra Katerberg en Rein Veldhuijzen. 

Mandaat verleend door: Jan Hoogeveen,  Afke Hoogeveen,  
Theo Gerth, Johannes Wittendorp, Zwaantje Huising,  
Hermien Kerperien, Tjalling Reitsma, Hans te Winkel,  
Hans Veldhuijzen van Zanten, Freek Hanken, Freek Ensink,  
Fenna Ensink, Jan Siebers, Peter Oosterwijk, Geert Ellen,  
Franz Jansen. 
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Afgemeld: Miriam Prins, Babette Kuper, Theo Gerth,  
Franz Jansen, Johannes Wittendorp, Henk Jumelet,  
Zwaantje Huising, Hermien Kerperien, Daniel Mast, 
Tjalling Reitsma, Johan Nobbe, Hans te Winkel,  
Hans Veldhuijzen van Zanten, Freek Hanken, Freek Ensink,  
Fenna Ensink, Otto ten Velde, W. Peters, Jan Siebers,  
Peter Oosterwijk, Wim van Uem, Geert Ellen,  
Mogelijk niet aanwezig: Jan en Afke Hoogeveen 

Agenda: 
Opening door Ruud Wilting, voorzitter afdeling Coevorden. 
Hij heet iedereen van harte welkom. Het meditatief moment 
door Ruud staat in het teken van  “Het woord is wat je bent”.  
Zeg wat je doet, en doe wat je zegt.  

De agenda wordt vastgesteld. 
Mededelingen van Coevorden: afwezig zijn Gert Jan Zuur en  
Sandra Katerberg. Ook Rein Veldhuijzen kan niet aanwezig zijn. 
Mededelingen van Emmen: er zijn veel afmeldingen binnen, 
waaronder Henk Jumelet. René Wittendorp komt later,  
vanwege andere verplichtingen. Zo’n 20 leden hebben het  
bestuur hun mandaat gegeven. Anne-Marie bedankt de leden 
die wel aanwezig zijn. 

Toelichting door Ruud Wilting op de advieslijst Tweede Kamer 
verkiezingen: vanuit de vergadering worden vragen gesteld . 
Waaromstaat Esther de Lange niet op de lijst, waarom staat 
Joba v.d. Berg zo laag, en ook Anne Kuik. De vergadering is  
blij met de plek van Eline Vedder. 
Zowel Coevorden als Emmen gaan akkoord met de advieslijs van 
het CDA-bestuur. Het proces verbaal kan worden opgemaakt. 
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Anne-Marie Veldhuijzen van Zanten spreekt haar bewondering 
uit voor de mensen die de moeite hebben genomen om het  
verkiezingsprogramma door te nemen en amendementen  
hebben ingediend. Het  was voor de besturen van Emmen en 
Coevorden , gezien het korte tijdpad, niet mogelijk om een  
preadvies te geven.  
De behandeling van de amendementen gebeurt centraal ,  
omdat de groep te klein is en iedere afdeling voldoende kan 
reageren op het voorstel. 
 
* Amendement Pride: toelichting door Danny Smit (ook landelijk 
bestuurder van Pride) 

Nummer Tekst programma Amendement Toelichting 
1.1 Een respectvolle 

samenleving vereist 
dat we het maat-
schappelijk debat 
over fatsoen, waar-
den en normen 
blijven voeren. De 
voetbalbond die de 
wedstrijd stil legt bij 
antisemitische 
spreekkoren. Het 
herstel van het 
gezag van de leraar 
op school en de 
agent op straat. Het 
gesprek op de 
werkvloer over 
grensoverschrijdend 
gedrag. Deze voor-
beelden laten zien 
hoe de samenleving 
zelf aan de slag kan 
om Nederland 
fatsoenlijker en 
respectvoller te 
maken. 

Een respectvolle samen-
leving vereist dat we het 
maatschappelijk debat 
over fatsoen, waarden en 
normen blijven voeren. 
De voetbalbond die de 
wedstrijd stil legt bij 
antisemitische en andere 
discriminerende spreek-
koren. Het herstel van het 
gezag van de leraar op 
school en de agent op 
straat. Het gesprek op de 
werkvloer over grens-
overschrijdend gedrag. 
Deze voorbeelden laten 
zien hoe de samenleving 
zelf aan de slag kan om 
Nederland fatsoenlijker 
en respectvoller te ma-
ken. 

Niet alleen bij antisemiti-
sche spreekkoren hoort 
de voetbalbond een 
wedstrijd stil te leggen. 
Ook andere discrimine-
rende spreekkoren horen 
niet thuis bij sportwed-
strijden. Nederland 
maken we fatsoenlijker 
en respectvoller voor 
iedereen. 

Nieuw 
Hfd 1, ‘Respectvol 
samenleven’ 
 
kanttekening: minimaal 

 We maken ons zorgen 
over de toename van 
harde discriminerende 
taal richting allerlei 
minderheden en vrezen 

Respectvol samenleven 
gaat ook om hoe we 
omgaan met minderhe-
den in de samenleving. 
Mede door de doorge-
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2 discriminatiere-
chereurs veranderen: 
geen aantal noemen 

dat dit bijdraagt aan 
meer fysiek geweld tegen 
deze minderheden. 
Daarom zorgen we voor 
hogere wettelijke straffen 
op delicten met discrimi-
nerende achtergrond 
(‘hate crime’). Per politie-
eenheid komen er mini-
maal twee discriminatie-
rechercheurs en wordt er 
tijd en geld vrijgemaakt 
voor Roze in Blauw. 

schoten polarisatie zien 
we diverse minderheden 
steeds meer in de ver-
drukking komen. Daar 
maken we ons zorgen 
over en willen we dat 
krachtiger tegen wordt 
opgetreden. 

Nieuw 
Hfd2, ‘Versterking 
gezinnen’ 

 Om regenbooggezinnen 
te ondersteunen zorgen 
we voor een meer inclu-
sief en bij de tijd familie-
recht met de invoering 
van volwaardige wetge-
ving voor meerouder-
schap en -gezag en 
draagmoederschap in lijn 
met het advies van de 
Staatscommissie Herij-
king ouderschap. 

Regenbooggezinnen 
worden wel in de inlei-
dende tekst genoemd. 
Maar concrete voorstel-
len om hen te helpen een 
gelijkwaardiger positie te 
krijgen ontbreken. Daar-
om dit voorstel, waarover 
al diverse jaren wordt 
gesproken. 

Nieuw 
Hfd 8, ‘Gezondheids-
bescherming’ 

 Seksuele oriëntatie is 
geen eigen vrije keuze en 
ook geen mentale stoor-
nis. Daarom komt er een 
wettelijk verbod op 
‘conversietherapie’. 

Mensen kiezen er niet 
voor om bijvoorbeeld 
lesbisch of homoseksueel 
te zijn. Al vele jaren 
geleden wordt dit niet 
langer gezien als mentale 
stoornis. Het is dan ook 
onmogelijk om met een 
therapie iemand hiervan 
te genezen. De mentale 
schadelijkheid van dit 
soort therapieën is alom 
erkent en moet daarom 
expliciet worden verbo-
den. Diverse Europese 
landen zijn ons daarin al 
voorgegaan. 

Nieuw 
Hfd 9, ‘Capaciteit van 
politie en justitie’ 
kanttekening: minimaal 
2 discriminatiere-
chereurs veranderen: 
geen aantal noemen 

 Om delicten met discri-
minerende achtergrond 
(‘hate crime’) goed aan te 
pakken komen er per 
politie-eenheid minimaal 
twee discriminatierecher-
cheurs en wordt er tijd en 
geld vrijgemaakt voor 
Roze in Blauw. 

De aanpak van 'hate 
crime' draagt bij aan een 
rechtvaardige samenle-
ving voor iedereen. Dit 
vraagt om concrete 
maatregelen om deze 
aanpak mogelijk te ma-
ken. Met de inzet van 
discriminatierechercheurs 
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en de ondersteuning van 
Roze in Blauw geven we 
daar invulling aan. 

 

* amendement CDA basisgroep sociale zekerheid:  
toelichting Marcel Dillerop (lid van de basisgroep) 

      

No. Tekst verkiezingspro-
gramma 

Amendement Afdeling / 
netwerk 

Indiener Toelichting 

 
3.17. We maken het 
aanvragen van 
inkomensregelingen 
eenvoudiger en 
voorspelbaarder. 
Waarbij we uitgaan 
van vertrouwen en 
geen zware en 
kostbare controles 
invoeren, maar 
steekproefsgewijs 
controleren. 
 

De tweede zin wijzigen 
zodat het artikel luidt: 
3.17. We maken het 
aanvragen van inko-
mensregelingen een-
voudiger en voorspel-
baarder. Zodat mensen 
vooraf zekerheid 
hebben dat het bedrag 
dat ze ontvangen juist 
is en niet achteraf 
terugbetaald moet 
worden.  
 

Basisgroep 
sociale 
zekerheid 
 

 
Marcel 
Dillerop 

probleem van de 
toeslagenaffaire was 
dat achteraf werd 
vastgesteld dat de 
toegekende toelage 
onjuist zou zijn, 
waardoor mensen in 
grote problemen 
belandden. Juist de 
vrees voor achteraf en 
onverwachts terug-
vorderen van een 
toelage moet worden 
voorkomen en is van 
groot belang voor het 
durven vertrouwen op 
de overheid. 
 
 

3.19. Gemeenten 
moeten de ruimte 
hebben om alle 
schulden van gezin-
nen over te nemen 
zodat een gezin nog 
maar één schuldei-
ser heeft en er een 
overzichtelijke 
situatie overblijft. 
Dit scheelt veel 
stress en geeft meer 
mogelijkheden voor 
een haalbaar tra-
ject, waardoor het 
gezin niet jarenlang 
in een uitzichtloze 
situatie vast zit. 

Een zin aan het slot 
toevoegen en alleen-
staanden in de 1e zin 
toevoegen zodat het 
artikel luidt: 
3.19. Gemeenten 
moeten de ruimte 
hebben om alle schul-
den van gezinnen en 
alleenstaanden over te 
nemen zodat een gezin 
nog maar één 
schuldeiser heeft en er 
een overzichtelijke 
situatie overblijft. Dit 
scheelt veel stress en 
geeft meer mogelijk-
heden voor een haal-

 
Basisgroep 
sociale 
zekerheid 
 

Marcel 
Dillerop 
 

De schuldenaar moet 
doen wat hij kan. De 
schuldeiser moet 
tevreden zijn met wat 
er is. Dit laatste geldt 
ook voor de overheid. 
Een aparte status van 
de overheid, waaron-
der de belasting-
dienst, werkt belem-
merend voor het 
meewerken van alle 
schuldeisers aan een 
schuldregeling.  
Het zou vreemd zijn 
dit te beperken tot 
gezinnen en alleen-
staanden met schul-
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 baar traject, waardoor 
het gezin niet jaren-
lang in een uitzichtloze 
situatie vast zit. De 
overheid stelt zich op 
als een normale 
schuldeiser die even-
goed meewerkt aan 
schuldregelingen als 
andere schuldeisers, 
dus gelijkberechtiging 
van overheid en 
overige schuldeisers. 
 
 

den hiervan uit te 
sluiten 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Nieuw artikel na 
3.19:   
 

Nieuw artikel na 3.19:   
Herijking van de vrij-
willigersvergoeding: 
We verhogen de 
maximale vrijwilligers-
vergoeding met 500 
euro per jaar. De 
vrijwilligersvergoeding 
en de onkostenver-
goeding zijn niet 
hetzelfde. Voor de 
belasting mogen deze 
niet bij elkaar worden 
opgeteld. Bij een 
overschrijding van de 
maximale vrijwilligers-
vergoeding mag de 
korting op de WW 
uitkering (en andere 
uitkeringen) niet hoger 
zijn dan de overschrij-
ding. 
 
 

 
Basisgroep 
sociale 
zekerheid 

 
Marcel 
Dillerop 

De hoogte van de 
vrijwilligersvergoeding 
is al te lang onder-
werp van discussie. 
Ook hier is meer 
ruimte nodig voor 
verenigingen en 
vrijwilligers.  
Voor mensen met een 
uitkering en zeker 
voor mensen met een 
bijstandsuitkering is 
het belangrijk dat ze 
er op kunnen ver-
trouwen dat vrijwil-
ligersvergoeding en 
onkostenvergoeding 
twee verschillende 
zaken zijn en zo ook 
door belastingdienst 
en uitkeringsinstantie 
worden beoordeeld. 
Nu is deze onzeker-
heid een belemme-
ring. 
De tekst van het 
amendement is 
overgenomen van het 
rapport “Vereniging 
Nederland Het be-
trokken alternatief 
voor de BV Neder-
land” (blz. 25) 

 
 



 26 

 
* Amendement Westland 
    
No. Tekst verkiezingspro-

gramma 
Amendement Afdeling / 

netwerk 
Indiener Toelichting 

                             
4.24 Onze land- en tuin-

bouw en visserij staan 
op het gebied van 
innovatie, duurzaam-
heid en productiviteit 
aan de top. Daar zijn 
we mede gekomen 
dankzij de ‘gouden 
driehoek’ van de 
overheid, kennisinstel-
lingen en bedrijven. 
We herstellen deze 
samenwerking in ere, 
sluiten een landbouw-
akkoord en richten 
product en bedrijf-
schappen nieuwe stijl 
op. Nieuwe en oude 
verdienmodellen 
inclusief vergoedingen 
voor maatschappelijke 
diensten zoals land-
schapsbeheer (via 
contracten voor agra-
risch natuurbeheer 
met een looptijd van 
20 tot 30 jaar) zijn 
cruciaal. We bieden 
langjarig perspectief 
aan de visserijsector.   

nieuw 4.25 :  
In het bijzonder 
vraagt het CDA 
aandacht voor de 
tuinbouwsector. In 
de gehele sector zijn 
300.000 mensen 
werkzaam en met de 
kennis en innovatie, 
onder meer op het 
gebied van de zaad-
veredeling, is de 
sector van wereldbe-
lang. De glastuin-
bouw wil in 2040 
klimaatneutraal zijn 
en maakt hier snelle 
en significante stap-
pen in; deze transitie 
wordt nu echter 
bedreigd. De over-
heid blijft de sector 
ondersteunen in haar 
doel om nog sneller 
klimaatneutraal te 
worden, in de lever-
zekerheid van CO2 
en in de innovaties 
rond waterzuivering. 

afdeling 
Westland 

   Coevorden: 4 
voor, 
3 tegen 
 
Emmen: 2 voor, 
5 tegen 
 
 
Tekst aanpassen: 
In het bijzonder 
wordt  
 
Tevens of daar-
naast 
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4.26 Voor de land- en tuin-
bouw moet er voldoen-
de grond beschikbaar 
blijven. Dit is van groot 
belang voor (vooral 
jonge) boeren en tuin-
ders, omdat zij hiervan 
afhankelijk zijn in hun 
bedrijfsvoering. We 
geven daarom vruchtba-
re landbouwgronden 
een beschermde status 
en kijken bij het verde-
len van de schaarse 
ruimte in Nederland 
naar de grondsoort. Om 
te zorgen voor grond-
mobiliteit in de gebieds-
gerichte aanpak komt er 
een beleidsarme grond-
bank, waarin jonge 
boeren en tuinders 
voorrang krijgen bij de 
toekenning van gron-
den. Sector en overheid 
ontwikkelen samen 
stimuleringsregelingen 
of beleidsaanpassingen 
die grondmobiliteit 
tussen agrariërs aan-
trekkelijker maken.   

na …toekenning 
van gronden  en 
voor Sector en 
overheid: Speci-
fiek voor de 
tuinbouw moet 
de reconstructie 
nieuw leven 
worden ingebla-
zen om te 
voorkomen dat 
strategisch 
gelegen wordt 
opgekocht door 
speculerende 
ontwikkelaars. 

afdeling 
Westland 

  Voor de land- en tuin-
bouw moet er voldoen-
de grond beschikbaar 
blijven. Dit is van groot 
belang voor (vooral 
jonge) boeren en tuin-
ders, omdat zij hiervan 
afhankelijk zijn in hun 
bedrijfsvoering. We 
geven daarom vrucht-
bare landbouwgronden 
een beschermde status 
en kijken bij het verde-
len van de schaarse 
ruimte in Nederland 
naar de grondsoort. Om 
te zorgen voor grond-
mobiliteit in de ge-
biedsgerichte aanpak 
komt er een beleidsar-
me grondbank, waarin 
jonge boeren en tuin-
ders voorrang krijgen bij 
de toekenning van 
gronden. Specifiek voor 
de tuinbouw moet de 
reconstructie nieuw 
leven worden ingebla-
zen om te voorkomen 
dat strategisch gelegen 
grond wordt opgekocht 
door speculerende 
ontwikkelaars. Sector 
en overheid ontwikke-
len samen stimulerings-
regelingen of beleids-
aanpassingen die 
grondmobiliteit tussen 
agrariërs aantrekkelijker 
maken.   
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* Amendement afdeling ledenberaad Midden Oosten 
No. Tekst verkiezingsprogramma Amendement      

 
11.8 Geloofsvrijheid is een 

speerpunt van ons buiten-
landbeleid. Wij bouwen 
door aan een internationale 
coalitie tegen geloofsvervol-
ging. Christenen vormen 
wereldwijd de meest ver-
volgde groep gelovigen.  

Het CDA pleit voor een 
actief beleid door Neder-
land om vrede tussen 
Israël en Palestina te 
bevorderen. Het interna-
tionaal recht en het 
respecteren van de 
mensenrechten zijn 
daarbij de norm. 

 CDA ledenberaad 
Midden Oosten, Erik 
Tilanus 

 

 

* Amendement afdeling Coevorden 
 
No. Tekst verkiezingspro-

gramma 
Amendement Afdeling / 

netwerk 
Indiener Toelichting 

6.16 We trekken fors meer geld uit voor regionaal openbaar 
vervoer en regionale bereikbaarheid. We willen boter bij 
de vis bij een aantal belangrijke projecten voor de 
bereikbaarheid van de regio: de Maaslijn en de verbinding 
Zwolle-Munster zijn cruciale randvoorwaarden voor deze 
nieuwe manier van denken.

Toevoegen na "de Maaslijn": , de Nedersaksenlijn Coevorden Jeroen Huizing

De Nedersaksenlijn, de spoorlijn 
die Enschede en Groningen via de 
Groningse en Drentse 
Veenkolonieen moet gaan 
verbinden is van cruciaal belang 
voor de verbinding van beide 
genoemde (universiteits)steden en, 
belangrijker nog, voor de 
bereikbaarheid en 
sociaaleconomische ontwikkeling 
van Noordoost Nederland.  

 
Toelichting door Jeroen: Het staat al bij het onderwerp  
Groningen en daarom wordt het ingetrokken. 
Algemene vraag van A-M: wie gaat  er naar het partijcongres? 
Niemand van de aanwezigen. 
 
Tineke over het vervolg van de administratie. Beide afdelingen 
zorgen zelf voor de afhandeling van de amendementen.  
 
Pauze: onder het genot van een drankje. 
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Rondvraag:  
* Wat doet de basisgroep?  
Marcel Dillerop: geeft uitleg over de basisgroep. Daniel Mast uit 
Emmen zit er al jaren in. De mensen zijn de voelsprieten van de 
maatschappij t.a.v. mensen met een beperking. Er is behoefte 
aan jonger aanwas. 
* De heer Henk Huizing uit Erm ergert zich aan de acties van 
de Extinction Rebellion op de A12 die zich verzet tegen de 
klimaatverandering en het verlies van biodiversiteit.   
De vergadering sluit zich hierbij aan. 
* Piet Moons uit Oosterhesselen spreekt zijn waardering uit 
over ons verkiezingsprogramma. Goed programma.  
* Op 25 september om 19.30 uur komt Ruth Peetoom spreken 
in de Grote Kerk in Emmen. Iedereen die hiervoor belangstelling 
heeft is welkom. 
 
Sluiting: Anne-Marie bedankt de leden voor hun aanwezigheid 
en hun inbreng en wenst iedereen een goede reis naar huis.  
 
secretariaat afdeling Coevorden secretariaat afdeling Emmen 
Oude Steeg 4-6   Esweg 4 
7863 PG Gees    7811 AS Emmen 
Tinekekiers@ziggo.nl   cdabestuur.emmen@gmail.com 
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Beste leden, 
Het bestuur van de afdeling CDA-Coevorden nodigt u van harte uit voor 
de Algemene Ledenvergadering (ALV) op 

Maandag 11 december 2023 
Restaurant Zalencentrum  Wielens  
Dorpsstraat 19 7846 AS Noord-Sleen 
Aanvang 20.00 uur 
Zaal open vanaf 19.45 uur 

       Agenda: 
1. Opening  Voorzitter Ruud Wilting  
2. Meditatief moment 
3. Vaststelling agenda 
4. Mededelingen: 

Voorbereiding Europese Verkiezingen 2024 : het bestuur  
verzoekt de vergadering hen te mandateren om de  
kandidatenlijst en verkiezingsprogramma voor de Europese 
Verkiezingen in te dienen bij het landelijk Partijbestuur.  
Partijvernieuwing  
Uitslag Tweede Kamerverkiezingen 22 november 2023.  
(korte evaluatie) 

5. Vaststelling Verslag ALV 20 maart 2023  en  
Extra ALV 13 september 2023 

6.  Wisseling Bestuur: 
Aftredend:  Ruud Wilting als voorzitter en niet herkiesbaar 
Voorgesteld wordt om  de heer Cees van der Lans uit Zweeloo 
tot voorzitter te benoemen. 
 
PAUZE  
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7. ACTUELE GEMEENTE en PROVINCIALE POLITIEK  
Jeroen Huizing: actuele stand van zaken vanuit het College 
Gemeente Coevorden 
Sandra Katerberg: actuele stand van zaken  
gemeenteraadsfractie Coevorden 
Gertjan Zuur: actuele stand van zaken CDA-Statenfractie 
Drenthe  

8. Financiën 
Toelichting penningmeester op financieel Verslag 2023 en  
Begroting 2024 
Vaststelling Financieel Verslag 2023 en Begroting 2024. 
Verslag Kascommissie bestaande uit de heren Cees van der 
Lans en Maikel Grooten 

9. Rondvraag 
10. Sluiting 

    

PS: Heeft op voorhand al vragen voor onze sprekers, Jeroen Huizing, 
Sandra Katerberg en Gertjan Zuur,  dan kunt u deze voor 4 december 
2023 sturen naar het secretariaat tinekekiers@ziggo.nl.     
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CDA gemeenteraadsfractie  
 
 Sandra Katerberg-Loman (Fractievoorzitter) 
 Diphoorn 11, 7842 TA Diphoorn 
 Telefoon 06-1045 4642 
 E mail: skaterberg@raadcoevorden.nl 
 
  Eddy Heeling (Raadslid) 
 Schaapstreek 48, 7841 BS Sleen. 
 Telefoon 0591-362383  
 E-mail: eheeling@raadcoevorden.nl 
 
 Jacqueline Streutker-Lanjouw (Raadslid) 
 Vlieghuis Europaweg 46, 7742 PR Coevorden 
 Telefoon 0524-221083 
 E-mail: j.streutker@raadcoevorden.nl  
 
 Ramon Schuttenbeld (Burgercommissielid) 
 Zweeloërstraat 20, 7846 TG Noord-Sleen 
 Telefoon 06-21638239 
 E-mail: ramon_schuttenbeld@hotmail.com 

 
 Frija Klaassen (Burgercommissielid) 

Sallandsestraat 25c 
7741 HM Coevorden 
E-mail: frijaklaassen@outlook.com 

 
 Jeroen Huizing (Wethouder) 
 Oldengaerde 45b, 7841 GB Sleen 
 Telefoon 0591-362678 

 E-mail: j.huizing@coevorden.nl 
 
Wilma Visser (Fractieondersteuner) 
Brinkmaten 24, 7854 TK Aalden 
E-mail: wvisser@raadcoevorden.nl  
 
 
 

 
 
Website:  htpp//www.cda.nl/drente/coevorden (Karin Heeling-Uenk) 
Facebook:  CDACoevorden@CDACOEVORDEN (Sandra Katerberg-Loman) 
Instagram: cdacoevorden 
Twitter:  CDACoevorden@CDACOEVORDEN (CDA-Fractie) 
 

 

Van de redactie 
Het volgende ledencontactblad verschijnt in april 2024 
Kopij inleveren voor 31 maart 2024 bij de redactie.  


